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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  27. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 31.07. 2023. godine 

 

Predsjedavajuća OV pozdravila je sve prisutne. 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

Prisutni vijećnici: Sahudina Beganović, Nurdin Begović, Maja Berberović, Mahira Brkić, 

Amela Brkić, Asmir Čizmo, Dario Dodik, Zakir Džafo, Zdenko Franjić, Nazif Hajrić, Igor Hinger, 

Šaban Ibrišimović, Emir Islamović, Mario Mirčić, Nedžad Mušanović, Malik Rizvanović i Nikola 

Šimić. 

Odsutni: Mirnes Ajanović i Ešref Likić. 

Mahira Brkić – predsjedavajuća Općinskog vijeća Vareš  konstatira da Vijeće može raditi jer 

ima kvorum za rad sjednice. 

Predsjedavajuća OV otvorila je 27. sjednicu s početkom u 14.00 sati, u velikoj sali Općine 

Vareš.   

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević,  

pomoćnik načelnika - gosp. Ermin Musa, pomoćnik načelnika - gosp. Čedomir Jelić, rukovodilac 

JURA – gosp. Rusmir Berberović,  ispred Službe za civilnu zaštitu – gosp. Izudin Muftić,  direktorice 

javnih ustanova gđa. Nihada Gondžo, gđa. Jasmina Šijak i gđica. Nikolina Erlbek i predstavnici 

medija. 

Predsjedavajuća OV izvijestila je Vijeće da je na 26. sjednici OV održanoj 31.05.2023. godine 

doneseno osam (8) zaključka od kojih je jedan (1) Zaključak realizovan, pet (5) Zaključaka je u toku 

realizacije, jedan (1) Zaključak nije realizovan i za jedan (1) Zaključak Služba nema podatke. 

Postavljeno je osam (8) vijećničkih pitanja. Na sva pitanja je dat odgovor. Na šest (6) pitanja dat je  

pisani odgovor. Podnosiocu i svim ostalim vijećnicima dostavljeni su pisani odgovori.  

 Općinski načelnik Zdravko Marošević pod aktuelnim pitanjima za današnju sjednicu nije imao 

obraćanje. 

 

(Izjašnjavanje vijećnika o dobivenom odgovoru) 

  

 Nije bilo učesnika. 

 

 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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 (Vijećnička pitanja i Inicijative) 

Emir Islamović 

 

1. Kada se može očekivati realizacija projekta za izgradnju stadiona na Budoželju? Ispred 

Savjeta MZ zamoljen sam da postavim pitanje. 

 

Igor Hinger 

 

2. Ponavljam vijećničko pitanje, riječ je o tunelu i plafonu tunela koji svakodnevno predstavlja 

opasnost za sudionike u prometu jer dolazi do odranjanja stijene. Pitanje postavljam 

Ministarstvu za prostorno uređenje, promet i komunikaciju i zaštitu okoline, Službi za 

prostorno uređenje, za firmu koja održava dionicu R444 i za Općinskog načelnika. (dato je 

pojašnjenje) 

 

Amela Brkić  

 

3. Zamoljena sam od strane građana da postavim pitanje koje se odnosi na uređenje objekta 

(vatrogasni toranj) koji se nalazi uz zgradu Općine. Jedna strana je nakon rušenja objekta 

ostala neuređena i daje jako ružnu sliku grada. Da li se može uraditi sanacija tog dijela zgrade, 

odnosno da se uradi fasada na objektu. (dato je pojašnjenje) 

 

4. Pitanje se odnosi na pješački prelaz kod 20-obiteljskih zgrada. Prilikom zadnjeg ocrtavanja on 

je potpuno izostavljen. To je veoma frekventna lokacija u blizini je i JPU Dječije obdanište 

Vareš i tu je oduvijek postojao pješački prelaz. Da li je moguće nešto uraditi po tom pitanju?  

 

Dario Dodik 

 

5. Moje pitanje se odnosi se na sanaciju gradskih ulica. Da li će ulice koje su ostale sa udarnim 

rupama biti sanirane u ovom periodu? Zanima me da li su iste evidentirane, konkretno ulica 

prema Ljepovićima, Novakovićima. Mislim da bi bilo baš potrebno da se to riješi.  

 

Nurdin Begović 

 

6. Postoji li mogućnost postavljanja još jednog reflektora  na malom stadionu? Jedan od 

postojećih ne radi, tako da jedan dio stadiona nije adekvatno osvijetljen. Pitanje postavljeno 

pisanim putem, nadležnoj službi. 

 

 Nurdin Begović 

 

7. Da li su ulice Benići i Matijevići bile obuhvaćene planom sanacije udarnih rupa u gradu a koji 

je nedavno realizovan? Ukoliko jesu, zašto iste nisu urađene? Sa druge strane, ukoliko nisu, 

zašto su pomenute ulice izostavljene? Pitanje postavljeno pisanim putem, nadležnoj službi. 

 

 

Predsjedavajuća  OV  stavila je na raspravu Zapisnik sa 26.  sjednice OV. 

Nije  bilo primjedbi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Zapisnik sa 26. sjednice OV 

i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“  usvojen Zapisnik 

sa 26. sjednice OV.  

 

Predsjedavajuća  OV  stavila je na raspravu Zapisnik sa 2. Vanredne  sjednice OV (telefonske). 

Nije  bilo primjedbi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Zapisnik sa 2.Vanrdene 

sjednice OV (telefonske) i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova 

„ZA“  usvojen Zapisnik sa 2. Vanredne sjednice OV (telefonske).  
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Predsjedavajuća OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda 27. sjednice OV koji je 

usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća. 

Nije bilo učesnika  i predsjedavajuća OV stavila  je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 27. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“  

usvojen sljedeći  

 

D n e v n i    r e d 

 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju platnih razreda i koeficijenata za obračun plaća u 

Zajedničkom općinskom pravobraniteljstvu.  

Izvjestilac: Općinski načelnik.   

 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš. 

Izvjestilac: Predsjedavajuća OV.  

 

3. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za izbor u regulirane organe. 

Izvjestilac: Predsjedavajuća OV.   

 

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina. 

Izvjestilac: Ermin Musa.   

 

5. Prijedlog Programa obilježavanja Dana općine Vareš. 

Izvjestilac: Općinski načelnik.   

 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2023. godinu-

Plaketa Općine Vareš za životno djelo. 

Izvjestilac: Komisija.   

 

7. Izvještaj o radu JU Centar za socijalni rad Vareš za 2022. godinu.  

Izvjestilac: Direktorica JU Centar za socijalni rad Vareš.    

 

8. Izvještaj o radu i poslovanju JPU „Dječije obdanište“ Vareš u 2022. godini. 

Izvjestilac: Direktorica JPU „Dječije obdanište“ Vareš.   

 

9. Izvještaj o radu Opće biblioteke Vareš u 2022. godini.  

Izvjestilac: Direktorica JU Opća biblioteka Vareš. 

 

10. Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica za 2022. godinu:  

 

a) MZ Borovica 

b) MZ Budoželje 

c) MZ Brgule 

d) MZ Dabravine 

e) MZ Dragovići 

f) MZ Duboštica 

g) MZ Kadarići 

h) MZ Mir 

i) MZ Pogar 

j) MZ Pržići 

 

k) MZ Striježevo 

l) MZ Strica-Zaruđe 

m) MZ Stupni Do 

n) MZ Vareš 

o) MZ Vijaka 

 

 

 

Izvjestilac: Čedomir Jelić.   
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11. Informacija o realizaciji Strategije razvoja kulture, turizma i sporta na području općine Vareš za 

period 2019-2024. godine, za 2022. godinu.  

Izvjestilac: Čedomir Jelić.   

 

12. Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu Općine Vareš u 2022. godini.  

Izvjestilac: Ermin Musa.   

 

13. Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2022. godinu.  

Izvjestilac: Ermin Musa.  

 

 

14. Informacija o provođenju lokalnog ekološkog akcionog/akcijskog plana za općinu Vareš u 2022. 

godini.  

Izvjestilac: Ermin Musa.   

 

15. Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na realizaciju Plana 

zaštite od požara. 

Izvjestilac: Ibrahim Spahić.  

 

16. Informacija o realizovanim projektima deminiranja kao i preostaloj sumnjivoj površini na 

području općine Vareš za 2022. godinu.  

Izvjestilac: Ibrahim Spahić.   

 

17. Tekuća pitanja. 

 

 
Ad. 1. 

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju platnih razreda i  

koeficijenata za obračun plaća u Zajedničkom općinskom pravobraniteljstvu) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 22. sjednici održanoj 19.07.2023. godine jednoglasno je 

donijela Zaključak: 

- Komisija za statutarna pitanja i propise nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjeni  

Odluke o utvrđivanju platnih razreda i koeficijenata za obračun plaća u Zajedničkom 

općinskom pravobraniteljstvu i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

    Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o izmjeni 

Odluke o utvrđivanju platnih razreda i koeficijenata za obračun plaća u Zajedničkom općinskom 

pravobraniteljstvu.  

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova 

„ZA“  usvojena 

 

Odluka o izmjeni Odluke o utvrđivanju platnih razreda i  

koeficijenata za obračun plaća u Zajedničkom općinskom pravobraniteljstvu.  
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     Ad. 2. 

(Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izboru 

stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.) 

 

 

Komisija za izbor i imenovanja na 6. sjednici održanoj 26.07.2023. godine jednoglasno je 

donijela Zaključak: 

- Komisija za izbor i imenovanje nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjenama 

Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš i istu upućuje Vijeće na 

razmatranje. 

 

Predsjedavajuća OV podsjetila je na ličnu sugestiju koju je na prošloj sjednici uputila 

vijećnicima SDA koja se odnosi na prijedlog za člana Komisije. 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje  

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 16 glasova „ZA“ i 1 

“SUZDRŽANIM“ glasom usvojena 

 

 

Odluka o izmjenama Odluke o izboru 

stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.  

 

 

Ad. 3. 

 

(Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za izbor u regulirane organe.) 

 

Predsjedavajuća OV u svojstvu izvjestioca upoznala je prisutne da je dosadašnja predsjednica 

Komisije dala ostavku.  

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Zakir Džafo (uz dato pojašnjenje  izjavio je 

da prvo treba razriješiti dosadašnje članove Komisije i potom imenovati nove) i Mahira Brkić (dala je 

dodatno pojašnjenje da se mijenja samo jedan član Komisije i podržava mišljenje vijećnika Džafo 

Zakira da se prvo treba izvršiti razrješenje dosadašnjih članova a potom imenovanje).  

 

Predsjedavajuća OV izjavila je da se izjašnjavanje po ovoj tački dnevnog reda može odgoditi i 

ako se vijećnici slažu da se izjašnjavanje izvrši telefonskim putem i u vezi s tim predložila je sljedeći 

Zaključak: Odgađa se izjašnjavanje po tački „Prijedlog Rješenje o imenovanju Komisije za izbor u 

regulirane organe“. Izjašnjavanje o razrješenju i imenovanju Komisije za izbor u regulirane organe u 

sastavu koji je predložen će se izvršiti na telefonskoj sjednici.  

 

Predsjedavajuća OV na upit vijećnice Amele Brkić da se navedena rješenja pripreme do kraja 

današnje sjednice i konsultaciju sa Stručnom službom, izvijestila je prisutne da se izjašnjavanje odlaže 

i da će se isto izvršiti do kraja današnje sjednice. 

 

U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici Dario Dodik, Zakir Džafo i predsjedavajuća OV koja 

je izjavila da će se pripremiti Rješenje o razrješenju svih članova i Rješenje o imenovanju članova). 

 

(Nakon pripreme traženih rješenje, izjašnjavanje je izvršeno pod tačkom 17.) 
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Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o razrješenju članova 

Komisije za izbor u regulirane organe i nakon izjašnjavanja vijećnika, predsjedavajuća OV konstatuje 

da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojeno 

 

Rješenje o razrješenju članova Komisije za izbor u regulirane organe. 

 

Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o imenovanju članova 

Komisije za izbor u regulirane organe i nakon izjašnjavanja vijećnika, predsjedavajuća OV konstatuje 

da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojeno 

 

Rješenje o imenovanju članova Komisije za izbor u regulirane organe. 

 

 

Ad.4. 

 

(Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne komisije 

za procjenu prometne vrijednosti nekretnina.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručne komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 16 

glasova „ZA“ (odsutan vijećnik Malik Rizvanović) usvojeno 

 

Rješenje o imenovanju Stručne komisije 

za procjenu prometne vrijednosti nekretnina.  

 

 

 

Ad.5. 

 

(Prijedlog Programa obilježavanja Dana općine Vareš.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je predsjedavajuća OV Mahira Brkić predložila da Svečana 

sjednica u povodu obilježavanja Dana općine Vareš, koja je planirana za 16. 08. 2023. godine, počne u 

14.00 sati. 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog 

Programa obilježavanja Dana općine Vareš. 

Nakon izjašnjavanje vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 16 

glasova „ZA“ (odsutan vijećnik Malik Rizvanović) usvojen  

 

Program obilježavanja Dana općine Vareš.  
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 Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade 

Općine Vareš za 2023. godinu-Plaketa Općine Vareš za životno djelo.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 22. sjednici održanoj 19.07.2023. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak:  

 

- Da se općinsko priznanje „Plaketa Općine Vareš za životno djelo“ dodijeli gđica. Amini 

Hrvat. 

      

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Dario Dodik (u svojstvu člana Komisije 

za statutarna pitanja i propise izvijestio je Vijeće da je po Javnom pozivu za dodjelu općinskog 

priznanja pristigao samo jedan prijedlog koji  ispunjava kriterije. S obzirom da se dodjeljuje Plaketa 

Općine Vareš za životno djelo, a kandidat za isto je maloljetan (17 godina), mišljenja je da se 

kandidat treba finansijski podržati i dati neku drugu nagradu za ostvarene rezultate),  Amela Brkić, 

Mahira Brkić, Nazif Hajrić, Općinski načelnik Zdravko Marošević, Maja Berberović (predložila je da 

se treba Odluka o kriterijima izanalizirati), Mario Mirčić (predložio je da se prije raspisivanja Javnog 

oglasa za iduću godinu ili iduću nagradu izvrši redefiniranje kriterija nagrade za Plaketu Općine 

Vareš za životno djelo), Dario Dodik (predložio je da u ovom slučaju ne potvrdi se ova Odluka, da je 

Vijeće ne izglasa i da zaključkom zaduži se Načelnik da se mladoj sportašici uruči zahvalnica sa 

novčanom nagradom), Emir Islamović i Asmir Čizmo (predložio je Vijeću da se određene tematike i 

usaglašavanje stavova dogovore na Kolegiju OV ili prije sjednice OV).   

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o 

dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade Općine Vareš za 2023. godinu-Plaketa Općine Vareš za 

životno djelo. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 13 glasova „ZA“ i 3 

„SUZDRŽANA“  glasa (odsutan vijećnik Nurdin Begović) usvojena 

 

Odluka o dodjeli općinskog priznanja i novčane nagrade 

Općine Vareš za 2023. godinu-Plaketa Općine Vareš za životno djelo. 

 

Ad.7. 

(Izvještaj o radu JU Centar za socijalni rad Vareš za 2022. godinu.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Nedžad Mušanović koji je izjavio da će 

Klub vijećnika SDA podržati Izvještaj. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JU 

Centar za socijalni Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 14 

glasova „ZA“ (odsutni vijećnici Emir Islamović, Malik Rizvanović i Asmir Čizmo) usvojen  

 

Izvještaj o radu JU Centar za socijalni rad Vareš za 2022. godinu. 

 

 Direktorica Nihada Gondžo u svom obraćanju upoznala je prisutne o određenim poboljšanjima  

koja se odnose na prava korisnika. 
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Ad.8. 

(Izvještaj o radu i poslovanju JPU „Dječije obdanište“ Vareš u 2022. godini.) 

 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici Emir Islamović i Amela Brkić. 

 

   Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu i 

poslovanju JPU „Dječije obdanište“ Vareš u 2022. godini. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 16 glasova 

„ZA“ (odsutan vijećnik Asmir Čizmo) usvojen 

  

Izvještaj o radu i poslovanju 

JPU „Dječije obdanište“ Vareš u 2022. godini. 

 

 

Ad.9. 

(Izvještaj o radu Opće biblioteke Vareš u 2022. godini) 

 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje 

Izvještaj o radu Opće biblioteke Vareš u 2022. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 16 glasova 

„ZA“ (odsutan vijećnik Asmir Čizmo) usvojen 

 

 

Izvještaj o radu Opće biblioteke Vareš u 2022. godini. 

 

 

 

Ad.10. 

(Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica za 2022. godinu: MZ Borovica, MZ Budoželje 

MZ Brgule, MZ Dabravine, MZ Dragovići, MZ Duboštica, MZ Kadarići, MZ Mir, MZ 

Pogar, MZ Pržići, MZ Striježevo, MZ Strica-Zaruđe, MZ Stupni Do, MZ Vareš, MZ Vijaka) 

  

 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Vijećnik Emir Islamović uz dato pojašnjenje postavio je pitanje da li sve mjesne zajednice 

imaju otvoren žiro račun. 

Izvjestilac pomoćnik načelnika Čedomir Jelić upoznao je prisutne da je na osnovu Zaključka 

Vijeća,  svim mjesnim zajednicama upućen dopis da dostave odgovor da li imaju otvoren žiro račun. 

Izjavio je da sve mjesne zajednice imaju otvoren žiro račun, osim MZ Dragovići i MZ Javornik. 

Mjesna zajednica Javornik pokrenula je postupak za otvaranje žiro računa dok za MZ Dragovići 

Služba nema informaciju zbog čega račun nije otvoren. 
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Vijećnik Zakir Džafo postavio je pitanje šta je sa mjesnim zajednicama koje nisu dostavile 

Izvještaj o radu. 

Izvjestilac pomoćnik načelnika Čedomir Jelić podsjetio je prisutne da je Vijeću dostavljen 

popratni akt u kome je navedeno da su mjesne zajednice pravni subjekti koji za svoj rad odgovaraju 

Općinskom vijeću. Upoznao je prisutne da je svim mjesnim zajednicama upućen dopis za dostavu 

Izvještaja o radu. 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Borovica. 

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Borovica i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Borovica. 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Budoželje. 

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Budoželje i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Budoželje. 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Brgule. 

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Brgule i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Brgule.  

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Dabravine.  

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Dabravine i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Dabravine.   

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Dragovići u kojoj su učestvovali 

vijećnici: Emir Islamović (ispred Kluba vijećnika SDA izjavio da će Klub biti suzdržan prilikom 

izjašnjavanja jer MZ Dragovići nije ispoštovala Zaključak OV koji se odnosi na otvaranje žiro 

računa), Mario Mirčić (zašto MZ Dragovići nije dostavila i finansijski izvještaj) i Šaban Ibrišimović u 

svojstvu predsjednik MZ Dragovići (izjavio je da MZ Dragovići nema otvoren račun i informisao 

Vijeće da do kraja mandata predsjednika mjesne zajednice, MZ Dragovići neće imati račun, sve 

projekte i sve što se radilo u interesu mjesne zajednice, išlo je preko računa Općine Vareš). 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta 

MZ Dragovići. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je sa 11 glasova „ZA“ i 6 

glasova „PROTIV“  usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Dragovići. 
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Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Duboštica.   

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Duboštica i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Duboštica.    

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Kadarići.   

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Kadarići i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Kadarići.    

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Mir.   

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Mir i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Mir.    

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Pogar.   

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Pogar i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Pogar.    

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Pržići.    

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Pržići i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Pržići.    

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Striježevo.    

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Striježevo i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Striježevo.    
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Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Strica-Zaruđe.    

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Strica-Zaruđe i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Strica-Zaruđe.   

   

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Stupni Do.     

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Stupni Do i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Stupni Do.      

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Vareš.     

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Vareš  i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Vareš.       

 

 

Otvorena je rasprava po Izvještaju o radu Savjeta MZ Vijaka.     

 

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o radu Savjeta MZ 

Vijaka i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

Izvještaj o radu Savjeta MZ Vijaka.        

 

 

Predsjedavajuća OV upoznala je javnost koji Savjeti mjesnih zajednica nisu dostavili Izvještaj 

o radu Savjeta MZ, a to su Savjeti mjesnih zajednica: Daštansko, Javornik, Kokoščići, Ligatići, 

Neprivaj, Oćevija, Planinica, Ravne i Vareš Majdan. 

 

Predsjedavajuća OV pozvala je vijećnike da predlože eventualni zaključak u vezi mjesnih 

zajednica koje nisu dostavile izvještaj. 

 

Za riječ se javio vijećnik Emir Islamović i predložio  sljedeći  

Zaključak: 

 

- Da nadležna Služba u što kraćem roku uputi Urgenciju/Upit Savjetu mjesnih zajednica o 

razlozima zbog kojih nisu dostavili Izvještaje o radu MZ za 2022. godinu. MZ koje nisu 

dostavile Izvještaj su: MZ Daštansko,  MZ Javornik, MZ Kokošćići, MZ Ligatići, MZ 

Neprivaj, MZ Oćevija, MZ Planinica, MZ Ravne, MZ Vareš  Majdan. Očitovanje o 

naprijed navedenom Vijeću dostaviti za narednu sjednicu. 

 

 

Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje predloženi Zaključak i nakon izjašnjavanja 

konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova usvojen predloženi Zaključak. 
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Ad.11. 

(Informacija o realizaciji Strategije razvoja kulture, turizma i sporta 

na području općine Vareš za period 2019-2024. godine, za 2022. godinu.) 

 

  Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da 

je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o realizaciji Strategije razvoja kulture, turizma i sporta 

na području općine Vareš za period 2019-2024. godine, za 2022. godinu.  

 

 

 

 

Ad.12. 

(Izvještaj o provođenju Odluke o 

komunalnom redu Općine Vareš u 2022. godini.) 

 

  

  Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnica Amela Brkić uz dato pojašnjenje zamolila JKP d.o.o. 

Vareš da u ljetnom periodu vrši češći odvoz smeća. Skrenula je pažnju na potrebu čišćenja/uklanjanja 

rastinja u koritu rijeke Stavnje i predložila prijedlog zaključka da se što hitnije izvrši sanacija i 

čišćenje korita rijeke Stavnje. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o provođenju 

Odluke o komunalnom redu Općine Vareš u 2022. godini i nakon izjašnjavanja vijećnika 

predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen 

 

 

Izvještaj o provođenju Odluke o 

komunalnom redu Općine Vareš u 2022. godini. 

 

 

Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje predloženi Zaključak i nakon izjašnjavanja 

vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen  

 

Zaključak: 

- Da se što hitnije izvrši sanacija i čišćenje korita rijeke Stavnje. 

 

 

 

 

Predsjedavajuća OV dala je pauzu u trajanju od 15 minuta. 

Nastavljeno je sa radom sjednice. 
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Ad.13. 

(Informacija o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2022. godinu.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o realizaciji Ugovora o koncesijama za 2022. godinu. 

 

Ad.14. 

(Informacija o provođenju lokalnog ekološkog 

akcionog/akcijskog plana za općinu Vareš u 2022. godini.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o provođenju lokalnog ekološkog 

akcionog/akcijskog plana za općinu Vareš u 2022. godini.  

Ad.15. 

(Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine 

Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje 

Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite 

od požara. 

 

Nakon izjašnjavanje vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen 

Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine 

Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara. 

 

Ad.16. 

(Informacija o realizovanim projektima deminiranja kao i preostaloj 

sumnjivoj površini na području općine Vareš za 2022. godinu.) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju 

Informaciju o realizovanim projektima deminiranja kao i preostaloj 

sumnjivoj površini na području općine Vareš za 2022. godinu. 
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Ad.17. 

 (Tekuća pitanja.) 

  Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne sa pristiglom poštom i to: 

1. Inicijativa za sufinansiranje organa upravljanja u JP „Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš 

broj:64/23 od 09.06.2023. godine i Očitovanje po istoj od Općinskog načelnika, broj:02-

1194/23 od 25.07.2023. godine u kome je navedeno da se Inicijativa prihvata. 

U skladu sa Poslovnikom o radu OV predsjedavajuća je stavila na izjašnjavanje Inicijativu 

za sufinansiranje organa upravljanja u JP „Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš na 

izjašnjavanje. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojena podnesena Inicijativa. 

Predsjedavajuća OV zamolila je nadležnu službu da za sljedeću sjednicu OV, Vijeću 

dostavi Prijedlog Odluke o sufinansiranju. 

 

2. Odgovor Službe za privredu, finansije i trezor (viši stručni suradnik za poljoprivredu) na 

prijedlog vijećnika Daria Dodik u vezi problema pašarenja na području općine Vareš, 

broj.02/1-sl/23 od 15.06.2023. godine. 

 

3. Inicijativa za zaštitu i kategorizaciju priključnih i sporednih puteva u MZ Pogar, broj:P-

08/23 od 25.05.2023. godine i Stav po Inicijativi MZ Pogar, broj.02-1214/23 od 

28.07.2023. godine dostavljen od Općinskog načelnika. 

 

4. Molba za razrješenje dužnosti člana Komisije za davanje stručne ocjene u postupku 

izdavanja urbanističke saglasnosti, dostavljena od Rožajac Adisa 02.06.2023. godine. 

 

Predsjedavajuća OV predložila je i stavila na izjašnjavanje sljedeći 

Zaključak: 

- Da se provede zakonska procedura objavljivanja javnog oglasa za podnošenje prijava 

za učešće u radu Stručne komisije za davanje stručne ocjene u postupku izdavanja 

urbanističke saglasnosti. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

 

5. Zahtjev/Informacija vlasnika stanova (katastarska Općina Strica-Parcela 42 Ponikva)  od 

13.06. 2023. godine. 

Predsjedavajuća OV predložila i stavila na izjašnjavanje sljedeći 

Zaključak: 

- Zahtjev/Informaciju vlasnika stanova (katastarska Općina Strica-Parcela 42 Ponikva) 

dostaviti Općinskom načelniku i nadležnoj službi na očitovanje. Očitovanje dostaviti 

OV u pisanoj formi do naredne sjednice Vijeća. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

 

6.  Očitovanje/Stav po Zaključku OV, broj:02-1201/23 od 26.07.2023. godine dostavljen od 

Općinskog načelnika u vezi pokrenutog prijedloga Inicijative o pristupanju izmjenama i 

dopunama Odluke o usklađivanju statusa javnih preduzeća sa zakonom o javnim 

preduzećima u FBiH i Zakonom o privrednim društvima (JKP d.o.o. Vareš , JP Vareš-stan 
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d.o.o. Vareš i JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš). U Očitovanju je navedeno da se 

prijedlog Inicijative prihvata  i da će se pripremiti potrebne odluke do kraja tekuće godine. 

Predsjedavajuća OV uz dato pojašnjenje izjavila je da navedene odluke treba što hitnije 

donijeti i u vezi s tim predložila je i stavila na izjašnjavanje sljedeći 

Zaključak: 

-Da nadležna služba do sljedeće sjednice OV pripremi i dostavi prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o usklađivanju statusa javnih preduzeća sa Zakonom 

o javnim preduzećima u FBiH i Zakonom o privrednim društvima (JKP d.o.o. Vareš , 

JP Vareš-stan d.o.o. Vareš i JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš). 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

 

7. Vijećnik Emir Islamović u svom obraćanju upoznao je Vijeće da je u toku izrada strateškog 

dokumenta Šumsko-privredne osnove Ze-do kantona za period od 2023-2032. godine i da 

na jednoj od sjednica Vijeća treba da se uvrsti ova tematika kao tačka dnevnog reda. Uz 

dato pojašnjenje predložio je sljedeći 

Zaključak: 

-Zadužuje se Općinski načelnik i nadležna služba da za narednu sjednicu OV 

pripremi i Vijeću dostavi potrebni materijal za Šumsko-privrednu osnovu Ze-do 

kantona, kako bi vijećnici mogli dati svoje mišljenje i prijedloge i kako bi Vijeće u 

formi Zaključaka iste dostavilo resornom ministarstvu na usvajanje. 

Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje predloženi Zaključak i nakon izjašnjavanja 

vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen predloženi 

Zaključak. 

 

8. Vijećnik Igor Hinger podsjetio je prisutne na problematiku nelegalne deponije u Nedićima, 

općina Breza. Uz dato pojašnjenje predložio je sljedeći 

Zaključak: 

- Općinsko vijeće Vareš traži od Kantonalne uprave za inspekcijske poslove ZDK da u što 

kraćem roku Općinskom vijeću Vareš dostavi informaciju o provedenim aktivnostima 

na uklanjanju otpada na ilegalnoj deponiji na području općine Breza od strane JP 

„Komunalno“ d.o.o. Breza, koja se nalazi uz regionalnu cestu Breza-Vareš. Obzirom 

da je počelo novo deponovanje smeća informacija treba da sadrži da li je prilikom 

eventualne kontrole dat rok za uklanjanje deponije i koje su mjere poduzete odnosno 

koje su sankcije izrečene. 

 

Predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje predloženi Zaključak i nakon izjašnjavanja 

vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

 

9. Vijećnica Amela Brkić u svom obraćanju iznijela je svoje mišljenje u vezi 

Zahtjeva/Informacije vlasnika stanova (katastarska Općina Strica-Parcela 42 Ponikva), da je 

njihov Zahtjev jako bitan i za općinu Vareš, jer glavni vodovod prolazi kroz privatno 

vlasništvo. Mišljenja je da postoje zakonske regulative kojima se može riješiti navedeni 

problem u smislu proglašenje jednog područja od bitnog vitalnog značaja za općinu Vareš. 

Sugeriše da nadležne službe ozbiljno pristupe rješavanju navedenog problema. 

10.   Vijećnik Zakir Džafo u svom obraćanju komentarisao je rad Vijeća, Stručne službe i 

određene dokumente u smislu da li su formalno-pravno, ispravno i zakonito urađeni, a koji 

se upućuju Općinskom vijeću na razmatranje. Predložio je Zaključak: „Da se Kolegij 

Općinskog vijeća pozabavi ovim normativno-pravnim aktima, da pogleda da li je unutarnja 

organizacija Općinskog vijeća urađena u skladu sa ovom Uredbom“. 
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Traži da se pristupi usklađivanju odluke o organizovanju općinskih službi sa Uredbom, da 

se izmjene proprate. 

Predsjedavajuća OV uz dato objašnjenje zatražila je od vijećnika da predloži konkretniji 

zaključak. Vijećnik Zakir Džafo u svom ponovnom obraćanju postavio pitanje zašto se za 

današnju sjednicu nisu pripremile izmjene koje se odnose na minimalne kriterije u vezi 

javnih poziva (za nadzorne odbore) koji su raspisani. Izmjene je bilo potrebno uskladiti 

prije objavljivanja javnog poziva. 

Predsjedavajuća OV podsjetila je prisutne uz dato pojašnjenje da Stručna služba OV Vareš 

ne priprema odluke, odluke pripremaju nadležne službe  koje zatim dostavljaju Stručnoj 

službi koja iste stavlja u Nacrt dnevnog reda sjednica OV. Predložila je da Vijeće može 

donijeti i Zaključak: „Da osoba koja ima završen pravni fakultet sa određenim radnim 

iskustvom u struci, svaku odluku parafira da stoji formalno-pravno iza te odluke“. 

Na osnovu prijedloga vijećnika Džafo Zakira, predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje  

Zaključak: 

- Da se Kolegij Općinskog vijeća pozabavi normativno-pravnim aktima, da pogleda da li 

je unutarnja organizacija Općinskog vijeća urađena u skladu sa Uredbom Vlade FBiH 

o poslovima iz osnovne djelatnosti u organima državne službe. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

Predsjedavajuća OV predložila je sljedeći 

Zaključak: 

- Da Općinski načelnik iznađe ili obaveže osobu sa završenim pravnim fakultetom, sa 

određenim radnim iskustvom u struci koja će svaku odluku koja dolazi na ovo 

Općinsko vijeće parafirati da je formalno-pravno uredna u skladu sa svim zakonskim 

propisima. 

Za riječ su se javili vijećnici: Nazif Hajrić (izjavio je da je to posao sekretara OV), Asmir 

Čizmo (uz dato pojašnjenje iznio je mišljenje da ovim zaključkom Vijeće izlazi iz okvira 

svojih nadležnosti), Mario Mirčić (podsjetio je da Komisija za statutarna pitanja i propise 

razmatra odluke i da stranke koje participiraju u Vijeću predlažu članove komisija), Zakir 

Džafo (replika-„moja diskusija je bila u kontekstu da unutarnja sistematizacija u Općini 

Vareš nije urađena u skladu sa Uredbom), Dario Dodik (u toku je konkursna procedura za 

sekretara OV, mišljenja je da ta osoba treba biti pravnik i da se sistematizacija treba 

izmijeniti), Amela Brkić (zanima je podatak koliko je procentualno zaključaka OV 

realizovano), Maja Berberović (uz dato pojašnjenje mišljenja je da Općinski načelnik može 

ovlastiti nekog državnog službenika-dipl. pravnika, dok se na mjesto sekretara OV, za koje je 

raspisan javni oglas, ne primi državni službenik-sekretar OV), Emir Islamović (uz 

pojašnjenje skrenuo je pažnju da bi se trebalo na dugoročnom planu  rješavati problem sa 

odgovarajućim kadrom i radnim mjestima, i da Kolegij OV treba obaviti razgovor sa 

Općinskim načelnikom u vezi navedene problematike) i Mahira Brkić (u svom obraćanju 

izjavila je da se slaže sa konstatacijom vijećnika Emira Islamović da se navedena 

problematika treba sistematski rješavati). 

 

    Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

    Sjednica je završena u 16.45 sati. 

ZAPISNIČAR 

 

Azra Pijadžer 

 

 

   

 

 

 PREDSJEDAVAJUĆA 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

               Mahira Brkić  
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